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Ter info

10 2e |@ggdghor nl

Verzonden dinsdag 26 mei 2020 07 56

Aan 210 2» 10 2e |@minvws nl

Onderwerp FW Antw vraag besluitvorming ahoy

Hierbij het antwoord op je vraag over de besluit vorming van de inrichting van noodhospitaal in ahoy

De vraag van het mecc staat nog uit

Met vriendelijke groet

ft

10 2e 10f 2e I0 2e SJ rotterdam nlVan

Verzonden maandag 25 mei 2020 19 10

Aan ^ ^B@ggdghor nlnj

BEB I0 2e 10 2el@rotterdam nl |@vr rr nlCC m 10 2e

10 2e@Rotterdam nl @rotterdam nl

Onderwerp Antw vraag besluitvorming ahoy

Dag 10 2e

In antwoord op jouw vraag het volgende

Eind maart had Nederland en daarmee ook de regio Rotterdam Rijnmond te maken met een snel

oplopend aantal coronabesmettingen De beelden van chaotische ziekenhuistaferelen in Italie en Spanje

werden aangevuld met die van overvolle ziekenhuizen in Brabant met noodkreten van bestuurders en

personeel Actuele cijfers waren op dat moment niet voor handen Daarom is de situatie in Noord Brabant

ais uitgangspunt gebruikt Daarbij is de inschatting gemaakt dat er ongeveer 1000 bedden nodig waren

Vanuit het ministerie van VWS kwam de opdracht aan de Directeuren Publieke Gezondheid om op te

schalen Deze opdracht werd per brief van minister de Jonge op 31 maart 2020 kenmerk 1169066 203772

LZ verstuurd maar daags daarvoor al met betrokkenen op het ministerie besproken Graag citeer ik uit

deze brief Ik vraag u bij de uitvoering van deze activiteiten om ten aanzien van de regio die onder uw

verantwoordelijkheid valt Erop foe te zien dat er gelet op de opgave voldoende plekken worden

gereaiiseerd voor kwetsbare patienten buiten het ziekenhuis en waar nodig tijdelijke zorglocaties

Coronacentra voor cohortverpleging in de regio te realiseren en daarbij afspraken te maken met de

exploitant en de zorgverzekeraar het zorgkantoor over definanciering Deze opdracht vloeit voort uit het

OMT advies nr 57 dd 28februari 2020

Met deze opdracht is de DPG VRR aan de slag gegaan Waarbij ook in overweging genomen is dat de

bestaande zorgaanbieders op dat moment vol zaten verpleeginstellingen kenden wachtlijsten

ziekenhuizen waren niet op een lange piekvraag gedimensioneerd Ook elders in het land werd

opgeschaald of werden voorbereidingen daartoe getroffen afhankelijk van de vraag wanneer de golf in
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een regio verwacht werd De regio Rotterdam Rijnmond zat relatief vroeg in de golf en moest dus snel

handelen met beperkte kennis

In le instantie is door de huisartsen gekeken of ze conform het model in Brabant wijkteams konden

vormgeven om te komen tot zorg in de thuissituatie voor Covid Niet Covid patienten Dit is onvoldoende

van de grond gekomen doordat de huisartsen te weinig overkoepelend georganiseerdl zijn in de regio

Rotterdam Rijnmond

Een volgende afweging was om de noodzakelijke zorg voor deze doelgroep in hotels vorm te geven Om in

deze periode van schaarste efficient te kunnen werken en te komen tot effectieve infectiepreventie is

echter gekozen om deze zorg op 1 locatie vorm te geven Door middel van een schaalbaarmodel kan er in

capaciteit worden op en afgeschaald in series bedden Tevens is er een mogelijkheid om zowel Covid als

niet Covid patienten op 1 locatie te behandelen waarbij in de logistiek een volledige gescheiden stroom

van Covid en niet Covid is georganiseerd

Besluitvorming

Wetende dat de opdracht aan de DPG in de pijplijn zat en met inachtneming van de eigen

verantwoordeiijkheid die de DPG bij opschaling heeft is in het RBT waarin ook de voorzitter ROAZ

deelneemt op 25 maart besloten tot opschaling In eerste instantie betrof dat hotel Van der Valk

Ridderkerk op 27 maart zijn hotel Wings en Ahoy daaraan toegevoegd De verwachte extra benodigde

capaciteit van 1000 bedden kon hiermee voor 50 a 80 worden gedekt In het ROAZ dat de status van een

overlegorgaan heeft niet die van een besluitvormingsorgaan met mandaat en budget is dit gemeld In het

ROAZ zitten ook vertegenwoordigers van de VVT sector en van verzekeraars Deze partijen zijn niet

verantwoordelijk voor het besluit maar hebben het op dat moment ook niet nodig gevonden om bezwaar

te maken tegen het besluit

Met de ervaring en kennis van nu zou de besluitvorming bij eventuele toekomstige opschaling anders

verlopen Het ministerie van VWS heeft medio maart spelregels geformuleerd de NZa heeft deze

spelregels in beleidsregels vertaald waarbij de rol van de verschillende partijen duidelijker is uitgewerkt

maar er tegelijk nog steeds veel ruimte voor maatwerk en improvisatie is gelaten Eind maart is op basis

van acute nood gehandeld met het vertrouwen dat op een later moment betrokken partijen ieder hun

verantwoordeiijkheid zouden nemen

Ondertussen gingen ook reguliere aanbieders opschalen Nood maakt inventief er bleek meer capaciteit
dan eerder gedacht In combinatie met zorgmijding die snel toenam en het overlijden van clienten

waardoor ook ruimte in instellingen ontstond leidde dit tot een groter absorptievermogen van aanbieders

dan eind maart was ingeschat

10 2e gggdghcir nl

Datum 25 mei 2020 om 14 48 43 CEST

Aan

Onderwerp FW vraag besluitvorming ahoy
Prioriteit Hoog

10 2» 10 2» 10 2» 5 rotterdam nl
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Zie hieronder de vraag van de VWS col lega over een mondelinge vraag die aan de minister gesteld zal worden

Je helpt ^^^^Jgeweldig uit de brand als je in de loop van de middag de vraag beantwoord kan hebben

Met dank en vriendelijke groet

10 2e

10 2e

Mobiel 31 6

Werkdagen H

De uitbraak van het nieuwe Coronavirus vraagtdat ook wij in lijn met de maatregelen van de Rijksoverheid zoveel mogelijk

thuiswerken U kunt mij goed bereiken via e mail of via mijn mobieie telefoon

^^^^^^@minvws nl10 2e 10 2eVan

Verzonden maandag 25 mei 2020 14 46

10 2e @ggdghor nl

Onderwerp vraag besluitvorming ahoy

Ter voorbereiding op een mondelinge vraag van de tweede kamer over de financiering van ahoy en mecc waarover negatieve

berichtgeving vragen wij ons af hoe de regionale besluitvorming daarover is gedaan Betrof het een besluit van de

veiligheidsregio Lag daar verzoek van ministeries aan ten grondslag

Sorry voor de spoed maar de vraag moet morgenochtend aan de minister beantwoord kunnen worden

Dank 10 2e 10 2e

Vindt u deze irrfbrmatie onduidelijk Wij geven graag
Geef het door aan de afzender wanneer deze e mail ni

een toelichting
et voor u is en veiwijderdit bericht


